
Eriävä mielipide 

170 § Valtuustoaloite kunnanvaltuutettujen määrän muuttamisesta

Jätän eriävän mielipiteen tästä päätöksestä koska meidän olisi tullut pienentää valtuutettujen määrä 
pienemmäksi. Myös hallituksen ja lautakuntien määrää olisi pitänyt pienentää. Valtuustolle tehty 
esitys ei ole sopiva kuntamme asukaslukuun suhteutettuna. Pystyisimme päättämään asioista 
vähemmällä valtuutettujen määrällä. 

Janne Havisto

Alavieskassa 19.10.2020


